
 
 
 

 
 

 
 
 
 

 
 
Horst, 13 september 2019 
 
 
Aan het college van Burgemeester en Wethouders van Horst aan de Maas  
 
 
Betreft: Schriftelijke vragen SP fractie over pand Mooren, Groenewoudstraat Horst 

 

Geacht college, 

In 1960 werd pand Mooren geopend en het heeft sinds die tijd meerdere functies 

gehad. Of je het nu mooi vindt of niet, het is in ieder geval een karakteristiek en 

beeldbepalend gebouw voor Horst. 

De laatste invulling van pand Mooren was lunchroom Beej Mooren maar daar sloten 

de deuren op 1 augustus jl. 

Naar aanleiding van deze ontwikkeling heeft de SP Horst aan de Maas enkele 

vragen. 

 Wie is eigenaar van pand Mooren? 

 Is er bij de gemeente bekend of er geïnteresseerden zich gemeld hebben om 

invulling aan het gebouw te geven? 

 Zijn er afspraken gemaakt met Broekmans m.b.t. de toekomstige invulling van 

pand Mooren? 

 Heeft de gemeente zelf toekomstplannen met pand Mooren? 

 Is de gemeente het met de SP eens dat pand Mooren van beeldbepalende 

waarde is voor Horst? 

 Heeft de gemeente nog het zelfde standpunt als in 2007? Toen het pand 

eigenlijk gesloopt zou worden? 

 Wil de gemeente, samen met de SP zich inzetten om pand Mooren te 

behouden? 

 Is de gemeente het met de SP eens dat jongerenhuisvesting een goede 

invulling zou zijn van pand Mooren? 

 

Met vriendelijke groet, 

Namens SP fractie Horst aan de Maas, 

 
Bart Cox 


